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Bottnafi ordens Inktip sftire ning ek. ftir
mat, mdten och mtiiligheter m.m.

Styrelsemtite onsdag den t9 oktoher 2A23 kl 18.30-20.30
Plats: Allrummet Hogslfltts vdnboende, Gerlesborg

Niryarande: Lena Falkheden, ordforande, Britt Hedlund, kassol, Catharina Goransson,

vice ordforande, Ionna fohansson, suppleant

Fr&nvarande: Ionas Stoces, suppleant

Mtitesprotokoltr

1. Mtitet tippnas
Lena F oppnar motet.

2. Val av mtitesordftirande, mtitessekreterare och iusterare
]onna I trdder in som ers5ttare.

Lena F vdljs till rnotesordforande, fonna ] vAIjs till motessekreterare och Catharina G vdljs

till justerare

3. Godkf,nnande av dagordning
Dagordningen godkindes efter atl nfiLgra punkter direkt bordlades.

4. Ftiregiende styrelsemtites protokoll
Friregf, ende styrelsemtitesprotokoll lAggs till handlingarna.

5. Formalia
a/ Protokoll styrelsemiiten: utvhrdering test digital signering
Styreisen diskuterar for- och nackdelar med digital signering. En fordel som lyfts dr att

man kan delta i protokollsarbetet utan att vara pfl plats. Nackdelar som lyft dr bl a att
systemet kostar och osdkerhet kring IT-sdkerhet.

Beslutr Styreisen tar beslut att itergd till analog signering av protokoll.

Protokollet ska justeras i foljande ordning:

Protokoliet skrivs av motessekreteraren. Skickar vidare till motesordforande som

justerar. Motesordforande skickar vidare till justeraren. fusteraren skickar tillbaka till
motesordforanden som sedan skickar till sekreteraren och justeraren som skriver ok

under sitt narnn nir de godkdnner protokollet.

Protokollet skickas ut via mail och signeras analogt pfl ndsta styrelsemclte.

b/ Planera in miite med valberedningen
Styrelsen ser gdrna ett mote med valberedningen i november.

Beslut: Lena F bjuder in valberedningen till ett mote i november - forslagsvis innan

styrelsemotet.

6. Stadgar
a/ Ftirslag till uppdatering av stadgar - samtal
PA styrelsem itte 23 03 21 diskuterades ett forslag till stadgedndring som tagits fram mot

bakgrund av bl a oklarheter i nuvarande stadgar som framkommit under v6ren.

Styrelsemotet treslot "att inte ldgga fram forslag till stadgedndringar pfl drsstdmman utan

framiedes hantera dessa f6rslag i styrelsen" (protokoli styrelsemote 23 03 21 punkt 7).

Som ett led i detta togs frfgan om foreningens stadgar upp pa styrelsens mbte med Ann

Uggla, Coompanion, den 16 augusti.
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Kassoren har tagit fram ett forslag till dndringar av stadgarna och ett forslag till tidsplan.

Forsiaget g5s igenom och diskuteras t o m paragraf 7. Flera fr6gor som styrelsen vill ta

upp med valberedningen vdcktes.

Beslut: forslag till stadgedndringar diskuteras vidare pA kommande styrelsemoten.

7. Styrelsens uppdrag roll och ansvar
a/ Arbetsbeskrivningar fdr olika roller i styrelsen
Bordlfigges.

b/ Ovrig uppdatering dolmment Styrelsens uppdrag, roll och ansvar

Bordldgges.

c/ Fcirslag om beslutsuppftiliningslista
For att ffl en bdttre eiverblick over vilka besluts som fattats och ndr; hur de genomforts

osv s6 foreslfir Lena F att styrelsen upprattar en beslutsuppfoljningslista for

styrelsebeslut. Efter varie styrelsemote, nar protokollet ar iusterat och klart, fors

besluten in pfl denna lista. Her anges ocksA vem som ansvara6 ev deadline m.m' Ett

exempel baserat pA styrelsemotet 13 september har sl<ickats ut.

Beslut: Lena F f5r i uppdrag att fdra en beslutsuppfoljningslista tills vidare. Styrelsen fir
efterhand ta stillning till om samtliga beslut ska tas med pf listan eller bara en viss typ

av beslut.

d/ Kontakt med revisorerna
Britt H rinskar ha direktkontakt med revisorerna for att informera om foljande tvfl

punkter;

1/ Ettbesdk i butiken ddr kassor och revisorer har en genomgf,ng om hur den manuella

hanteringen av ekonomin ser ut.

2/ l)elge information om en ev fortsfrttning av platsutvecklingsprojektet Samverkan

Bottnafjorden och hur ekonomin kommer att behova redovisas i detta projekt. Det finns

krav pd egen huvudbok for projektekonomin friin finansidrer.

Beslut: Britt H fdr i uppdrag av styrelsen att informera revisorerna om ovanstdende tvd

punkter: manuell hantering av ekonomin och Samverkan Bottnafjorden.

8. Ekonomi
al Information om ekonomiskt resultat t o m september 2023

Ett underlag har mailats ut infor motet. Ekonomin ser tlra ut och foreningen fortsatter att

ha en stabil ekonomi.

b/ Arsavgift KKV-B:s rnedlemmar
Pfl forra styrelsemotet togs upp att medlemmar i KKV-B handlar i butiken pfl samma

villkor som Gerlesborgsskolans elever, dvs de betalar 100 kr i irsavgift och kan handla

endast pA torsdagarkltT-19. tseslut om detta fattades pe styreisemote2022 L1'29.

Dock har Britt H, vid genomgfng av medlemslistan, upptAckt att KKV-B inte l#ngre dr

medlem i lnkopsforeningen.

Beslut: Frdgan stAlls till KKV-B om den ideella fdreningen vill bli medlem i
Inkopsforeningen igen. Ansvariga: Lena F och Catharina G.

c/ Ekonomiska rutiner htistmarknad L4 oktober
Punkten stryks dfl datum redan passerat.

d/ Inktip av kontorsstol till butiken - dnskemfll frfln dagskasstirer
Dagskassorerna ha6, genom sammankallande Ionna, framfort onskemfll om en

bekvdmare kontorsstol till butiken.
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Beslut: En kontorsstol ftir ca L 500 kr kan kopas in till butiken. Jonna I ansvarar for detta.

g. Uppliigg kommande styrelsemtiten samt teman - uppdatering

Bordldgges,

I 0. Genomgflng av verksamhetsPlan
Punkterna i verksamhetsplanen dr under behandling. Ny uppfoljning gors pi
styrelsemotet i december.

1 1. Arbetsorganisation
a/ Diskussionsunderlag frfln Arbetsorganisationsgruppen -

Lena F gflr igenom ett forsta utkast som tagits fram avArtretsorganisationsgruppen ddr

alla arbetsgrupper dr Iistade under olika ansvarsomrdden. Denna ska vi i styrelsen jobba

vidare med for att sammanliinka vilka grupper som har kontakt med varandra och hur de

hdnger ihop.

12. Butiken
a/ Rapport frfln Sortimentsgruppen 'lokala producenter utan pislag

Britt fohansson har tagit fram en lista pf alla lokala producenter som siiljs utan pflslag'

Kassoren vill gdrna ha lite mer information om nfgra av fdretagen' '

Beslu[ Britt H kontaktar Britt Johansson for mer information och flterkopplar till

styrelsen.

b/ Ftirsiilrring varulager
Bordlflgges.

13. Caf6 Olivia
a/ Info till medlemmarna om Caf6 Olivia
Inkopsforeningen hyr caf6lokalen av G2:1. Lokalen hyrs ut till caf6idkare och anvdnds

som foreningsiokal for moten m.m. |onna J har vdckt frdgan om information om hur och

p& vilka villkor fcireningens medlemmar kan nyttja caf6lokalen. Syftet iir att synliggora

caf6lokalen som en mojlighet och oka anvdndningen av lokalen ytterligare.

BesluB En informationstext om Caft5 Olivia och hur medlemmarna kan anvinda lokalen

tas fram av styrelsen. Informationen maiias ut till alla medlemmar och ldggs pd

foreningens hemsida. fonna J, Lena F och Catharina G ansvarar frjr att skriva ihop en text

b/Hyaav caf6lokalen - priser
Nedanstflende priser st8r idag pA hemsidan

"Hyra av caf6 Olivia
Ftiliande gdller ftir hyra av cafd Olivia fr o rn februari 2023

Helgcaf6 lor-srin L7 Skr / dag

Caf6 p5 veckodagar 150 kr/dag
Privat arrangemang, medlemmar 250 kr/dag
Privat arrangemang, icke medlemmar 300 kr/dag

KVIRR-helgen 350 kr/dag
Sommarcaf6hyra: faststdlls i separat dokument"

Dessutom finns foljande beslut pd styrelsem ote 2022 01 16:

"Beslut: Moten med icke kommersiellt syfte ska vara gratis. Vi vill mflna om

sammankomster. Medlemmar som tar initiativ som innebdr att medlemrnar mots,

diskuterar; filosofera4 bildar sig osv. ska i mAn av plats kunna anvdnda sig av lokalen' Allt

bokas via Marcus."
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Styrelsen diskuterar en uppdatering av a prisdokumentet ddr hyran fbr privata

arrangemang anges halvdagsvis och ddr prisskillnaden mellan medlemmar och icke

medlemmar 5r nAgot storre.

Besluh Styrelsen beslutar att vad gdller "Privat arrangemang'f istdliet fbr heldag ange

halvdagshyra enligt foljande:

Privat arrangemang, medlemmar 125 kr/halvdag
Privat arrangemang, icke medlemmar 200 kr/halvdag

cf Garanterat bra bticker
I samarbete med Kungshamns bibliotek finns nu en hylia i Caf6 Olivia med "garanterat

bra bocker". Detta dr bbcker som ges ut av Kulturridet med litteraturstod och

distritrueras till landets bibliotek. Kungshamns bibliotek horde av sig till
Inkopsforeningen i somras och undrade om det vore intressant att ha "garanterat bra

bocker" pA Cafd Olivia. Caf6gruppen tyckte detta var intressant och roligt. "Garanterat bra

bocker" har placerats pfl ett av hyllplanen i den vita hyllan med porslin m.m. De mflste stA

separerat fr6n bockerna i Olivias bokhtirna. Lena Falkheden och Emii Olofsson ansvarar

och hiller kontakten med biblioteket for pflfyltning av bdcker m.m.

d/ Torsdagssopporna
Sedan starten efter sommaruppehflllet har torsdagssopporna varit mycket vdibesokta

och Ar en viktig motespiats fdr medlemmar med vdnner. Overskottet frfln

torsdagssopporna ger en bra intdkt till caf6/motesplatsbudgeten.

e/ Ftirslag om torsdagssamtal i Inktipsltireningen
Efter torsdagssoppan, kl L9 varannan torsdag, har inktipsffireningen genom

Seminariegruppen ordnat presentationer och samtal kring olika teman med fokus pA

lokal omst'illning. Under hosten 2A23 ir seminarieprogrammet reducerat eftersom

samordnaren i Seminariegruppen varit siukskriven. Lena F fdreslfir att nAgra

torsdagskviillar under hdsten istAllet avsStts for samtal i och om Inkopsforeningen' Dessa

kan ha olika teman. Ett tema som iir aktuellt skulle kunna vara butiksinredning och

sortiment/lager. Ett annat tema kan vara arbetsorganisation och arbetsuppgifter

Beslut Lena E i samr6d med Catharina G, tar initiativ till n6gra "torsdagssarntal" och

bjuder in relevanta personer for korta presentationer. Samtliga medlemmar i foreningen

trjuds in till samtalen.

I4. Hristmarknad
Hrlstmarknaden var rnycket iyckat. 26 betalande marknadsbord. BSde marknad och caf6

var mycket viilbesokt. En ekonomisk sammanstdllning tas fram av kasstiren till ndsta

mcite.

15. Uteftirridet
a/ Ftirvaringsskflp ftir Iivsmedel
Bordldgges.

16. Medlemmar
a/ Aktuella medl emsanstikningar
Inga medlemsansrikningar har kommit in.

b/ Medlemmar som begiirt uttriide ur fdreningen
Tvi medlemmar som begdrt uttnide: Annika Torgilsman och Kajsa Gyll

c/ Medlemslistan
Bordlfrgges.
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d/ Fiirslag till beskrivning av medlemskategorier
Bordldgges.

e/ Introduktionsmiite fCIr nya medlemmar
Ndsta introduktionsm<ite blir pi sbndag 26 november kl 10.00.

17. Samverkansgruppen KKV-b, G2 :1, Inkdpsftireningen, Botfna fiIosofi
a/ Rapport frfn mtite
Samverkansgruppen har mote ca 1- ging per m5nad och det senaste motet var den 11

oktober. Pfl gf;ng i caf6lokalen ir att vdrmeledningarna komrner att dras om for att fA

vdrme pA elementen i cal6et och i Lilla gaiieriet. Stensalen kopplas bort frin
vdrmesystemet. Arbetet genomfors L6-1.8 oktober. Solcellerna pi taket till
forrfldsbyggnaden pfl girden dr nu inkopplade. Ny utstiillning i Galleri Caf6 Olivia med

vernissage lordag den 21 oktober.

by' Representanter i gruppen 2O23|ZO2+

Sedan start har Marie-Louise Ceder; Marcus Nordgren och Lena Falkheden representerat

Inkopsforeningen i Samverkansgruppen. Marie-Louise C dr sammankallande for

Samverkansgruppen. Samtliga uts6gs till representanter ndr de satt i styrelsen i

Inkdpsfdreningen.

Beslut: Styrelsen beslutar att Marie-Louise Ceder, Marcus Nordgren och Lena Falkheden

dr Inkopsforeningens representanter i Samverkansgruppen &r 2023 /2A24.
Lena F ansvarar for 6terkopplingen mellan Samverkansgruppen och sfyrelsen'

18. Sarnverkan Bottna$orden
a/ Medfinansiering fiir fortsdttningsproiekt Samverkan Bottnafiorden - anstikan

Fyrbodal
Inkopsforeningen var projektdgare for kultursysternsproiektet Samverkan Bottna$orden

som genomfordes i wA faser under perioden LAfi'2A21., finansierat av Viistra

Gritalandsregionen [VGR.). Efter projektets avslutande trildades nzitverket Samverkan

Bottnafjorden med Britt Iohansson, Bottnafjordens Inkdpsf<irening ddvarande

ordforande, som sammankallande. Marcus Nordgren och Lena Falkheden har ocksd

deltagit i nitverket som representanter for Inkdpsftireningen.

En ny ansokan om en fortsdttning av projektet Samverkan Bottnafjorden, skickades in till
VGR under htisten 2022. inkbpsf*renimg*ns slyr*ise iug beslut om att slalla upp s*m

projektdgar* tor ett fortsattningsprojekt {styreiseinote 2*22 06 14106 20J. lnformation

om inskickad ansokan gavs pA styrelsem<ite 2A2211 29 [ansokan Bilaga 1 till
protokollet)"

VGR beviljade i december 2022 300 000 kr till ett fortsdttningsprojekt. VGR stiillde dock

krav p3 medfinansiering fr6n kommunerna Tanum, Sotends och Munkedal. Ev kan

medfinansiering frAn tvfl av kommunernavaratillrdckligt. Vid en forsta f6rfr&gan om

deltagande sa alla tre kommunerna nei med hdnvisning till besparingar. Ytterligare en

forfr5gan har skickats till kommunerna efter dialog med VGR och Fyrbodals

kommunalftirbund. I dagsldget har ett positivt beslut om deltagande och medfinansiering

kommit frfin Tanums komrnun. Und*r v;ir*n 2S23 l:ar clksi en dialr:g lurls l:rcd

Fyrhoriais kornmunaiforbuncl *m medi'inansiering. Kommunalforbundel har" stdllt sig

positirr orh erl ansr:kan ir inshici<ad i *irt*i:e r 2{}?3. Be skeri lc{}mmer i ilec,jmber.

En central d*l i foris*ttningspr*jektet ir atL bitrda en organisation som kan vara

projektdgare och huvudman for platsutvecklingsprojekt typ Samverkan Bottna$orden.

Den 24 septernber hCIlls ett forsta nr0te for att ff; ig*rlg en process fOr att bilda en sddan

sarnhSllsforening p3 initiativ av Nitverket Samverkan Bottnafiorden. Om en sidan

farening bildas skulle denna, orn VSR gcdkdxcer det, kunna vara prcjekt;igare fdr
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fortsiit*li*gsprojektet fi$n start. I annat fal] blir inkopsforsningen prejek&igare och i
ansrikan frnns avsatt medel for administrafion.

Britt H har kontakt med Britt |ohanss*n crn fortsdfiningsprojektet Samverkan

Bottnafiorden.

b/ Mtite 24 september om bildande av samhiillsftirening
Motet den 24 september iigde rum i Bottna Sockenstuga och var mycket vAlbesrikt - ca

40 deltagare. Syftet och mil med en ev samhiillsforening diskuterades i mindre grupper.

Ett andra mote dgde rum den 15 oktober.

Beslut: Lena representerar Bottna$ordens inkopsforening pfl niista mote.

c/ Representanter i niitverket Samverkan Boturatiorden
Under projektet Samverkan Bottnafiorden (dec 2019- juni2021) deltog mflnga av

foreningens medlemmar i olika temagruppe4, i referensgruppen och i projektgruppen.

Britt fohansson, som under denna period var ordf0rande i fdreningen, var ordforande

och sammankallande i projektgruppen. Lena Falkheden var sammankallande i
temagruppen Inflyrming och boendeformer och Marcus Nordgren i temagruppen Lokal
produktion och konsumtion. Efter projektets avslut i juni 2021 bildades NAwerket

Samverkan Bottnafjorden, i syfte att arbeta vidare och soka bidrag for en fortsdttning.

Britt |ohansson blev sammankallande i nltverket och Marcus Nordgren och Lena

Falkheden deltar i nfitverket - samtliga som representanter for Inktipsfdreningen.

Beslut Styrelsen bekriiftar att Britt |ohansson dr sammankallande i ndtverket
Samverkan Bottnafjorden och representerar Inkopsftireningen. Marcus Nordgren och

Lena Falkheden deltar ocksi som representanter for Inkopsforeningen.

19. Informationsmail till medlemmar firiin ordf. och vice ordf.

Beslutr Lena F och Catharina G skriver ett brev till medlemmarna och tar upp bl a

hostmarknaden.

20. 6wiga frAgor
Forlagsbevis frdn G2:1 har kommit. Orginalhandlingar fcirvaras hos kassor Britt H.

2 1. Niista styrelsemtite
Ndsta styrelsemote blir pfl onsdag den B november kl 18.00-20.00 pA Cafd Olivia,

22.Nlatetavslutas
Lena F avslutar mdtet.

Lena Falkheden, motesordforande
OK

/!*
ffiJohansson, 

mritessekreterare
!rL-t\

C*'Tdiro Ln
Catharina Goransson, j usterare

OK
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